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PROTOKÓŁ NR LXV/2023 

obrad LXV sesji Rady Miejskiej Ostrzeszów 
odbytej w dniu 26 października 2023 r. 

w sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego w Ostrzeszowie 

 

 

Ustawowy stan Rady 21, obecnych na sesji 21 Radnych (100 %), według załączonej listy 

obecności.  

W obradach uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 

 

Do pkt 1. Otwarcie LXV sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska otworzyła obrady LXV sesji Rady 

Miejskiej, powitała zgromadzonych i stwierdziła, że sesja jest prawomocna do obradowania  

i podejmowania uchwał. 

 

Do pkt 2. Propozycje zmian w porządku obrad. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska poinformowała, że porządek obrad 

został opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej, a także przesłany radnym pocztą 

elektroniczną.  

Zapytała, czy ktoś chciałby złożyć wniosek w sprawie uzupełnienia lub zmiany do 

przedłożonego porządku obrad dzisiejszej sesji?  

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak zawnioskował o wycofanie z porządku 

obrad projektu uchwały nr 639/2023 ws. przyznania środków finansowych na Fundusz 

Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej w Poznaniu (..). W związku z rozmową pani 

skarbnik z Regionalną Izbą Obrachunkową, wycofanie tej uchwały nie powoduje wycofania 

chęci przekazania tych środków, natomiast samo przekazanie wynikać ma, zgodnie  

z informacją z RIO – jedynie ze zmian w budżecie (projekt 640). Nie potrzebna jest 

dodatkowa uchwała intencyjna. Zgodnie z informacjami uzyskanymi z RIO – uchwała i tak 

zostałaby uchylona.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie ws. wykreślenia  

z porządku obrad projektu uchwały nr 639/2023 ws. przekazania środków finansowych na 

Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej w Poznaniu z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu samochodu osobowego typu SUV wersji oznakowanej dla 

Komendy Powiatowej Policji w Ostrzeszowie. 

Ze względu na problemy techniczne związane z obsługą programu do głosowań 

przeprowadzone zostało głosowanie poprzez podniesienie ręki.  

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Rada Miejska jednogłośnie (21 głosów „za”) przyjęła powyższy wniosek. 

Radny Antoni Marchiński stwierdził, że pan burmistrz informował na komisji, że ma być to 

samochód oznakowany, a nie nieoznakowany. 

Komendant KPP w Ostrzeszowie Andrzej Haraś wyjaśnił, że KPP w Ostrzeszowie w tym 

roku zaplanowała zakup dwóch pojazdów segmentu C typu SUV. Dodał, że do gminy 

wnioskowano o pojazd oznakowany. 
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Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak uzupełnił, że wszędzie jest napisane, że jest 

to pojazd oznakowany. 

 

PORZĄDEK OBRAD PO ZMIANACH 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Propozycje zmian w porządku obrad. 

3. Informacja o sporządzeniu protokołu LXIV sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej oraz innych działań  

i przedsięwzięć realizowanych w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej Ostrzeszów o oświadczeniach majątkowych 

składanych w 2023 roku. 

6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów o oświadczeniach majątkowych  

składanych w 2023 roku. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Zapytania i stanowiska przewodniczących zarządów dzielnic i sołtysów. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta i Gminy Ostrzeszów w roku 

szkolnym 2022/2023.  

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2023 rok (projekt nr 640/2023), 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata 2023 

– 2032 (projekt nr 641/2023), 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok  

(projekt nr 637/2023), 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2024 rok 

(projekt nr 636/2023), 

e) zmiany uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granicy Aglomeracji Ostrzeszów 

(projekt nr 632/2023), 

f) zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Antonin o uznanie lasów za ochronne  

położonych na terenie Miasta i Gminy Ostrzeszów i będące w zarządzie  

Nadleśnictwa Antonin (projekt nr 638/2023), 

g) przyjęcia programu współpracy Miasta i Gminy Ostrzeszów z organizacjami  

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok 

 (projekt nr 631a/2023). 

11. Sprawy różne i informacje. 

12. Zamknięcie obrad.  

 

Do pkt 3. Informacja o sporządzeniu protokołu LXIV sesji Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska poinformowała, że protokół LXIV sesji 

został sporządzony i opublikowany 28 września br. w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Radni nie zgłosili do treści protokołu poprawek czy też uzupełnień. 

 

Do pkt 4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej oraz innych 

działań i przedsięwzięć realizowanych w okresie międzysesyjnym.  
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Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak przedstawił powyższą informację. 

Informacja z wykonania uchwał stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto przedstawił następujące informacje: 

- w związku z wyborami parlamentarnymi podziękował pracownikom Urzędu Miasta  

i Gminy, pracownikom obwodowych Komisji Wyborczych, mężom zaufania oraz 

mieszkańcom za frekwencję na poziomie 72,58%, następnie poinformował o wynikach 

głosowania w gminie Ostrzeszów; 

- poinformował o wynikach głosowania w ramach II edycji budżetu obywatelskiego: 

 oddano prawie 2 tysiące ważnych głosów, 

 zwyciężyły następujące projekty:  

▪ w kategorii duże inwestycje - Plac zabaw na Grunwaldzie oraz Rewitalizacja 
Rynku 

▪ w kategorii małe inwestycje - AED – to dziecinnie proste! oraz Aparaty powietrzne 

dla OSP Ostrzeszów, 

▪ w kategorii miękkich zadań - Zakup ubrań specjalnych dla OSP Ostrzeszów oraz 

Badania przesiewowe słuchu dla uczniów klas I; 

- miniony okres to także wiele wydarzeń kulturalnych, w tym m.in. Narodowe Czytanie nad 

Niemnem wraz z Biblioteką Publiczną Miasta i Gminy Ostrzeszów, ale także wernisaże 

wystawy pana Stanisława Kulawiaka „Okolice autentyzmu. Pomiędzy prawdą  

a rzeczywistością”, wystawę można oglądać w OCK w Galerii w Ramach Piętra, kulturalny 

weekend w Wieży Ciśnień – koncerty zorganizowane przez OCK we współpracy z Dzielnicą 

Nr 1,  

- rozpoczęto ankietyzację mieszkańców zainteresowanych mieszkaniem w nowym bloku 

przy ul. Jana Pawła II, który jest planowany do wybudowania w ramach Społecznej 

Inicjatywy Mieszkaniowej,   

- przeprowadzono dodatkową rekrutację do Żłobka Miejskiego nr 1, w związku z jego 

przebudową i wygospodarowaniem nowych miejsc (wydzielenie drugiego oddziału), 

- we współpracy z kobietami reprezentującymi różne środowiska rozpoczęto II. edycję,  

w ramach akcji „różowy październik” (dot. świadomości zagrożeń płynących z zachorowań 

na raka piersi), 

- obchodziliśmy Międzynarodowy Dzień Osób Starszych, razem z Klubem Senior+ „Bratek” 

takie wydarzenie odbyło się w Korpysach,  

- wczoraj razem z Klubem Seniora w Dzielnicy nr 1 przeprowadzono uroczystość z okazji  

40-lecia działania Klubu, 

- miniony okres to także obchody 70.lecia Szkolnego Związku Sportowego, które odbyły się 

w SP nr 2,  

- sołectwo Siedlików otrzymało wyróżnienie na gali Liderów Wielkopolskiej Odnowy Wsi, 

- burmistrz poinformował, że w minionym okresie uczestniczył w Europejskim Forum 

Samorządowym  Local Trends w Poznaniu,  

- zakończono inwestycje oświetleniową na ulicy Cichej przy strzelnicy, dodał,  

że w przyszłości będziemy zabiegać, aby zachęcić starostwo powiatowe, żeby przy tej ulicy 

wybudować także chodnik, 

- uzyskano dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Dróg na przebudowę ul. Władysława 

Jagiełły oraz przebudowę fyrtla ul. Stefana Okrzei, Towarowej i Leśnej,  
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- uzyskano dofinansowanie w nowym rozdaniu w ramach Inwestycji Strategicznych na 

remont elewacji SP nr 2, na dokończenie garażu dla OSP Ostrzeszów, na przebudowę drogi 

gminnej od DK nr 11 w Niedźwiedziu w kierunku Siedlikowa (odcinek 1,5 km), 

- pozyskano środki w ramach Programu Odbudowy Zabytków na remont kościoła pw. 

Świętego Wojciecha w Rojowie, 

- pozyskano 80% dofinansowania na przebudowę przejść dla pieszych i chodnika przy ul. 

Zamkowej,   

- Starostwo Powiatowe uzyskało dofinansowanie na budowę chodnika przy drodze 

powiatowej w kierunku Rejmanki,  

- dzisiaj lub jutro zakończą się prace przy budowie placu do minigolfa, 

- do końca roku zakończone zostaną prace na sąsiadującym terenie i powstanie tam linowy 

plac zabaw, 

- odebrany został I etap inwestycji związanej z budową przydomowych oczyszczalni 

ścieków, 

- dobiegają końca prace w parku miejskim, zakładany termin, zgodnie z informacjami od 

wykonawcy tj. okolice połowy listopada (w zależności od warunków pogodowych), 

- przy ul. Norweskiej trwają prace nad budową miejsca rekreacji – wybudowany został 

pumptrack, dalsze prace (w szczególności skatepark) będą dalej kontynuowane 

(zakończenie przewidywane jest na wiosnę), na sąsiednim terenie trwają prace nad budową 

placu zabaw, układana jest ścieżka, w najbliższych dniach mają pojawić się elementy do 

zabaw, które zostaną tam zamontowane, 

- burmistrz poinformował także o kończących się pracach nad przebudową centrum miasta 

(przebudowa ulic Piekary, Chmielna, Garncarska), trwają prace na skrzyżowaniu z ulicą 

Zamkową,  

- rozpoczęły się prace w dalszym ciągu ul. Piekary, czyli na ul. Kaliskiej (zaawansowane 

prace wod.-kan.), 

- Wodociągi Ostrzeszowskie są po otwarciu ofert na prace na ul. Św. Mikołaja,  

- rozpoczęły się prace na drodze gminnej w Korpysach (zadanie dofinansowywane w ramach 

Fundusz Ochrony Gruntów Rolnych). 

Radny Andrzej Manikowski zwrócił uwagę, że pan burmistrz powiedział, że będzie 

namawiał starostę do wybudowania chodnika na ulicy Cichej.  

Radny zapytał, czy jest to droga powiatowa? 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak przypomniał, że w ramach zamiany dróg ten 

odcinek został drogą powiatową.  

 

Do pkt 5. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej Ostrzeszów o oświadczeniach 

majątkowych składanych w 2023 roku. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska 

przedstawiła powyższą informację, która stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do pkt 6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów o oświadczeniach 

majątkowych składanych w 2023 roku. 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak przedstawił powyższą informację, która 

stanowi załącznik do protokołu. 
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Do pkt 7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Andrzej Manikowski wspólnie z radnym Antonim Marchińskim złożyli interpelacje: 

1) Kto z pracowników Urzędu Miasta i Gminy oraz jednostek podległych burmistrzowi 

zasiada w Radach Nadzorczych spółek i jakie to są spółki? 

2) Dot. przeglądu i udrożnienia kratek ściekowych na ulicach miasta. 
 

Do pkt 8. Zapytania i stanowiska przewodniczących zarządów dzielnic i sołtysów. 

Nie zgłoszono.  

 

Do pkt 9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta i Gminy Ostrzeszów 

w roku szkolnym 2022/2023.  

Dyrektor ZOPO Sławomir Cwojdziński przedstawił powyższą informację, która stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Do pkt 16. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ostrzeszów na 2023 rok (projekt nr 640/2023): 

Skarbnik MiG Ostrzeszów Wioletta Adamska przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska (19 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXV/616/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Ostrzeszów na lata 2023 – 

2032 (projekt nr 641/2023): 

Skarbnik MiG Ostrzeszów Wioletta Adamska przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska (20 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXV/617/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok  

(projekt nr 637/2023): 

Skarbnik MiG Ostrzeszów Wioletta Adamska przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska (16 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”) podjęła 

uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXV/618/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2024 rok (projekt 

nr 636/2023): 

Skarbnik MiG Ostrzeszów Wioletta Adamska przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 
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Rada Miejska (16 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”) podjęła 

uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXV/619/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

e) zmiany uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granicy Aglomeracji Ostrzeszów 

(projekt nr 632/2023): 

Naczelnik WGN Michał Kula przedstawił projekt uchwały.  

Radny Sławomir Odrobiński stwierdził, że kanalizacja miasta i gminy jest ważnym 

tematem. Temat zmian aglomeracji rozpoczął się w 2019 roku, kiedy na potrzeby kanalizacji 

wsi Rogaszyce, która miała przygotowaną koncepcję kanalizacji ogólnospławnej  

w 2 wariantach, postanowiono zmienić projekt aglomeracji, wyłączając Rogaszyce oraz inne 

miejscowości o dobrych warunkach do skanalizowania, na potrzeby tej inwestycji. Wtedy 

była dyskusja, koncepcja uzyskała większość, radny przypomniał, że był przeciwny. Lepszą 

formą dla kanalizacji obszarów o dużym zagęszczeniu, skoncentrowaniu budownictwa jest 

forma kanalizacji ogólnospławnej. W tej chwili inwestycja w Rogaszycach dobiega końca, 

chociaż pewnie nie całkowicie, ponieważ pan burmistrz wspomniał w sprawozdaniu, że 

zakończył się I etap, czyli II etap będzie w innych miejscowościach. Odnośnie całości  

gminy – wariantowo powinny być rozpatrywane te dwie możliwości, a w tej chwili zawężając 

projekt aglomeracji tylko do obszarów, które już są skanalizowane, praktycznie taką 

możliwość wykluczamy. Radny uważa, że jest to problem, który będzie musiał być 

rozstrzygnięty w inny sposób.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska (17 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się”) podjęła 

uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXV/620/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

f) zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Antonin o uznanie lasów za ochronne  

położonych na terenie Miasta i Gminy Ostrzeszów i będące w zarządzie  

Nadleśnictwa Antonin (projekt nr 638/2023): 

Naczelnik WGN Michał Kula przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska (21 głosów „za”) podjęła uchwałę. 

Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXV/621/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

g) przyjęcia programu współpracy Miasta i Gminy Ostrzeszów z organizacjami  

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok 

 (projekt nr 631a/2023): 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak przedstawił projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska zarządziła głosowanie. 

Rada Miejska (20 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”) podjęła uchwałę. 
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Imienny raport z głosowania w załączeniu do protokołu.  

Uchwała Nr LXV/622/2023 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do pkt 17. Sprawy różne i informacje. 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak w związku z obowiązkiem, jaki nakłada 

prawo przedstawił informację o opinii Prezesa Sądu Rejonowego w Ostrzeszowie dot. 

potrzeb sądu w zakresie wykonywania prac społecznych przez nieletnich w 2024 roku oraz 

o podmiocie wyznaczonym przez burmistrza na następny rok, na rzecz którego nieletni 

mogą wykonywać prace społeczne.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska poinformowała o konieczności 

przeprowadzenia wyborów uzupełniających ławników na kadencję 2024 - 2027 tj.:     

• 2 ławników do Sądu Okręgowego w Kaliszu, 

• 2 ławników do Sądu Rejonowego w Kępnie do orzekania w sprawach z zakresu 

prawa pracy. 

Wobec powyższego Burmistrz ogłosił informację o naborze uzupełniającym kandydatów na 

ławników. Termin zgłaszania kandydatów upływa z dniem 24 listopada 2023 r. 

Następnie przekazała informację o wydarzeniach przygotowanych na listopad: 

4.11. – Akcja Flaga, Królewski Turniej Strzelecki,  

10.11.- godz. 18:00 koncert "Blisko historii" (OCK), 

11.11. - godz.10:30 Msza Święta w Kościele p.w. Chrystusa Króla, następnie przemarsz 

patriotyczny spod Pomnika Harcerskiego na Rynek i o godz. 12:00 apel na Rynku.  

12.11. – bieg na orientację / nordic walking oraz morsowanie. 

Burmistrz MiG Ostrzeszów Patryk Jędrowiak uzupełnił informację dot. potrzeb sądu  

w zakresie wykonywania prac społecznych przez osoby dorosłe.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska poinformowała, że kolejna sesja 

odbędzie się prawdopodobnie w ostatni czwartek listopada, tj. 30.11. godz. 1000. 

 

Do pkt 18. Zamknięcie obrad.  

Przewodnicząca RM Ostrzeszów Beata Calińska stwierdziła, że porządek obrad został 

wyczerpany, w związku z czym zamknęła obrady LXV sesji Rady Miejskiej VIII kadencji, 

Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1118, podjęła 7 uchwał. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu obrad LXV sesji Rady Miejskiej 

Ostrzeszów, które jest dostępne w zakładce "archiwum" na stronie: 

https://portal.posiedzenia.pl/OSTRZESZOW.  

 

 

Protokołowała 

Beata Żołądek  

Przewodnicząca  

Rady Miejskiej Ostrzeszów  

/-/  

Beata Calińska 


